
Vragenhalfuurtje Statenvergadering maandag 5 februari 2018. 
 
De fractie van de SGP heeft de volgende vragen: 
 
In de lokale en landelijke media is in de afgelopen week veel aandacht geweest voor de Soester 
schaapskudde. 
De familie Floor, het herdersechtpaar, heeft een Crowdfunding opgestart om de kudde van het 
slachthuis te redden. 
Volgens de diverse media verrichten de schapen een uiterst nuttige taak met het begrazen van de 
bossen en heide op en rond het voormalige vliegveld Soesterberg. 
Nadat de Provincie Utrecht het vliegveld verkocht heeft aan het Utrechts Landschap zijn de 
problemen begonnen. 
Het Utrechts Landschap heeft een groot graaskontrakt met een hoofd aannemer en deze schijnt te 
eisen, dat de kudde van de familie Floor op korte termijn verdwijnt. 
 
Nu onze vragen: 

1. Is de gedeputeerde het met ons eens, dat deze kudde een belangrijke ecologische, maar ook 
een educatieve functie heeft? 

2. Hoe lang begraasd de schaapskudde van de familie Floor de bossen rondom Soest ? 
3. Hoe lang geeft de provincie al toestemming aan de Fam. Floor hiervoor. 
4. Is er iets in de vorm van een kontrakt gegoten? 
5. Is de gedeputeerde bereid om in kontakt te treden met het Utrechts Landschap om alsnog 

voor een langere periode dit Culturele Erfgoed intact laten. 
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